

英国风景画家詹姆斯·莫里森
纪录片《风暴之眼》
展映暨学术研讨会

EYE
OF THE
STORM
A FILM BY ANTHONY BAXTER

The Film Panorama and
The Academic Symposium on the work
of the Scottish Landscape Painter James Morrison

2021.12.20 周一
Monday, 20th Dec 2021
18:00 -20:30

中央美术学院美术馆报告厅
Auditorium Room, CAFA Art Museum

学术主持
The Academic Chair

刘商英 中央美术学院油画系副主任、教授
Prof. Shangying LIU, Deputy Head of the Oil-Painting Department, CAFA

主讲嘉宾
The Key Speaker

约翰·莫里森 英国林肯大学历史与遗产学院院长、教授
(詹姆斯·莫里斯之子)
Prof. John Morrison, Head of School History & Heritage, University of Lincoln
(The son of James Morrison)

克里斯蒂娜·詹森 苏格兰画廊艺术总监
Christina Jansen, Managing Director of The Scottish Gallery

玛丽安·格瑞特 英国格拉斯哥美术学院造型学院绘画系副教授、博士
Dr Marianne Greated, Reader in the Painting Department, School of Fine Art, GSA

丘挺 中央美术学院中国画学院副院长、教授
Prof. Ting QIU, Deputy Head of School of Chinese Painting, CAFA

邵亦杨 中央美术学院人文学院副院长、教授
Prof. Yiyang SHAO, Deputy Head of School of Humanities, CAFA

中央美术学院油画系 中央美术学院美术馆 英国格拉斯哥美术学院
Sponsor: Oil Painting Department at The Central Academy of Fine Arts CAFA Art Museum The Glasgow school of ART

中央美术学院
China Central Academy of Fine Arts



THE GLASGOW
SCHOOL OF ART